
Rondvraag mw. Van Wijnen aan gedeputeerde Loggen (wordt vervangen door gedeputeerde 
Olthoff) 25-10-2021

1. Is de gedeputeerde op hoogte van de plannen van een bedrijventerrein in de Purmer zoals 
de insprekers eerder deze avond betoogden. Kan de gedeputeerde schetsen hoe de provincie 
tegen deze plannen aankijkt?

Deze locatie Purmer is ons bekend. 

De provincie heeft geen a priori bezwaar tegen het initiatief, mits nut en noodzaak 
voldoende onderbouwd zijn, regionaal wordt afgestemd en voldoende aandacht wordt 
geschonken aan het ontwerp en de aanpassing in het landschap. Punten van aandacht 
vanuit de provincie zien onder meer op de capaciteit van het huidige provinciaal 
wegennetwerk en de inpassing in het landelijk gebied. 

2. Er gaan geruchten dat de notitie lintbebouwing, die we eerder in deze commissie hebben 
besproken ook in samenhang met de woonagenda’s, er niet gaat komen en plaats zal maken voor 
een ander type notitie over incidentele oplossingen. Ik vraag mij af; dat kan impact hebben op de 
leefbaarheid in kleine kernen ; mogelijke woonmogelijkheden in lintbebouwingen. Dus ik vraag 
mij af of die geruchten kloppen en wat we daar dan mee gaan doen en hoe we daarover verder 
worden?

De notitie lintbebouwing wordt op korte termijn in GS behandeld en aan PS gezonden. 
Aan de hand hiervan kan, indien gewenst, de discussie gevoerd worden over de mate 
waarin dit tegemoet komt aan de zorgen zoals verwoord door de steller van de vragen.


